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ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 4 POSĖDŽIO PROTOKOLAS

2023 m. birželio 30 d. Nr. T2-7

Šilalė

Posėdis įvyko 2023-06-29 10.00 – 13.30 val. (Savivaldybės posėdžių salėje).

Posėdžio pirmininkas – Tadas Bartkus.

Posėdžio sekretorė – Sandra Balčienė.

Į rajono Savivaldybės tarybą išrinkti 25 nariai. Posėdyje dalyvavo 23 Tarybos nariai

(sąrašas pridedamas). Dėl pateisinamų priežasčių nedalyvavo – Vytautas Jucius, Vitalija

Jankauskaitė-Milčiuvienė.

Posėdyje dalyvavo 10 kviestųjų asmenų (sąrašas pridedamas).

Tadas Bartkus informavo, jog balsavimas vyks per elektroninio balsavimo sistemą, jei

iškiltų techninių kliūčių siūloma išrinkti Balsų skaičiavimo komisiją, į kurią siūlomi Egidijus

Gečas, Raimundė Gečienė (pirmininkė), Aistė Giedraitienė.

Tarybos nariai vienbalsiai pritarė vardinio balsavimo komisijos sudėčiai.

Darbotvarkė Tarybos nariams pateikta.

Meras Tadas Bartkus siūlė iš darbotvarkės išbraukti 17 (Dėl viešosios įstaigos ,,Moto-

30“ paraiškos finansavimo), 28 (Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2010 m. balandžio 29 d.

sprendimo Nr. T1-123 „Dėl Daugiabučių namų savininkų rėmimo programos tvirtinimo“

pakeitimo) ir 34 (Dėl Šilalės rajono kaimo plėtros rėmimo 2021–2023 metų programos paraiškų

atrankos komisijos patvirtinimo) klausimus. 17 ir 34 klausimai nebuvo apsvarstyti nei viename

komitete, todėl negali būti svarstomi tarybos posėdžio metu. 28 klausimui buvo gautos

Vyriausybės atstovų įstaigos pastabos, todėl siūloma išbraukti ir sugrįžti su šiuo klausimu į kitą

tarybos posėdį. 

Posėdžio pirmininkas teiravosi, ar yra klausimų, pasiūlymų dėl darbotvarkės.

E. Auškalnis siūlė iš darbotvarkės išbraukti 9 (Dėl Šilalės rajono savivaldybės

Kontrolės ir audito tarnybos savivaldybės kontrolieriaus skyrimo į pareigas antrai kadencijai)

klausimą ir skelbti konkursą Kontrolės ir audito tarnybos savivaldybės kontrolieriaus pareigoms

užimti.

R. Norvilienė informavo, jog norės pristatyti pranešimą. Bei tikslinosi, ar 28

darbotvarkės klausimas nebuvo apsvarstytas komitetuose.

Į posėdžių salę atėjo V. Jasevičius.

T. Bartkus atsakė, jog klausimas buvo apsvarstytas, tačiau dėl šio sprendimo buvo

gautos pastabos iš Vyriausybės atstovų įstaigos, jog sprendimo projektas parengtas nevisiškai

gerai, todėl šį klausimą apsvarstysime kitame tarybos posėdyje.

L. Dargienė klausė, kuo remiantis siūloma išbraukti 9 darbotvarkės klausimą, nes

komitetuose šis klausimas buvo apsvarstytas ir jam buvo pritarta.

T. Bartkus atsakė, jog vadovaujantis Tarybos veiklos reglamentu darbotvarkę tvirtina

taryba, todėl taryba gali apsispręsti kuriuos klausimus svarstyti. Yra pateiktas tarybos nario

pasiūlymas ir taryba dėl šio pasiūlymo turės apsispręsti.

R. Norvilienė siūlė nepritarti siūlymui išbraukti 9 darbotvarkės klausimą ir pasisakė dėl

siūlomo išbraukti 17 darbotvarkės klausimo.

Elektroninio dokumento nuorašas
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Pasisakė T. Bartkus, D. Bergelis, A. Dambrauskas.

Meras Tadas Bartkus nurodė Nerimanto Juciaus paraišką pagal visas procedūras

grąžinti Sporto projektų paraiškų vertinimo komisijai pakartotinai apsvarstyti ir priimti

sprendimą. Komisija gali priimti sprendimą ir jį teikti tarybai, sprendimu priimti naują

sprendimą arba priimti sprendimą paskirti lėšas direktoriaus įsakymu. 

Pasisakė R. Vaitiekus, L. Dargienė, R. Gečienė, T. Bartkus, R. Norvilienė, R. Vaitiekus,

A. Meiženis.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pasiūlymą išbraukti 17 darbotvarkės klausimą.

BALSAVO: UŽ – 13, PRIEŠ – 7, SUSILAIKĖ – 3 (pasiūlymui pritarta balsų

dauguma).

Posėdžio pirmininkas siūlė bendru sutarimu išbraukti 28 darbotvarkės klausimą

(pasiūlymui pritarta bendru sutarimu).

Posėdžio pirmininkas siūlė bendru sutarimu pritarti pasiūlymui išbraukti 34

darbotvarkės klausimą (pasiūlymui pritarta bendru sutarimu).

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pasiūlymą išbraukti 9 darbotvarkės klausimą.

BALSAVO: UŽ – 13, PRIEŠ – 6, SUSILAIKĖ – 4 (pritarta pasiūlymui balsų

dauguma).

DARBOTVARKĖ:

1. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. gegužės 11 d. sprendimo Nr. T1-108

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos komitetų sudarymo“ pakeitimo.

Pranešėjas Tadas Bartkus.

2. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos Kontrolės komiteto pirmininko pavaduotojo

skyrimo.

Pranešėjas Tadas Bartkus.

3. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos Kaimo, aplinkosaugos ir komunalinio ūkio

reikalų komiteto pirmininko ir pirmininko pavaduotojo skyrimo.

Pranešėjas Tadas Bartkus.

4. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos Švietimo, kultūros, sporto ir teisėtvarkos

komiteto pirmininko ir pirmininko pavaduotojo skyrimo.

Pranešėjas Tadas Bartkus.

5. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos Sveikatos apsaugos ir socialinių reikalų

komiteto pirmininko ir pirmininko pavaduotojo skyrimo.

Pranešėjas Tadas Bartkus.

6. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos Etikos komisijos sudarymo.

Pranešėjas Tadas Bartkus.

7. Dėl Šilalės rajono savivaldybės Antikorupcijos komisijos sudarymo.

Pranešėjas Tadas Bartkus.

8. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos nario delegavimo į Klaipėdos teritorinės

ligonių kasos stebėtojų tarybą.

Pranešėjas Tadas Bartkus.

9. Dėl Šilalės rajono savivaldybės sveikatos sistemos biudžetinių ir viešųjų įstaigų

vadovų konkursų organizavimo nuostatų patvirtinimo.

Pranešėja Vilma Kuzminskaitė.

10. Dėl Šilalės rajonui nusipelniusių asmenų skatinimo programos aprašo patvirtinimo.

Pranešėja Jolanta Skrodenienė.

11. Dėl leidimo vykdyti paslaugos pirkimą.

Pranešėjas Andrius Jančauskas.
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12. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. vasario 2 d. sprendimo Nr. T1-2

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2023–2025 metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“

pakeitimo.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė.

13. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. vasario 2 d. sprendimo Nr. T1-3

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2023 metų biudžeto patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė.

14. Dėl 2024 metų nekilnojamojo turto mokesčio tarifų nustatymo.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė.

15. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2018 m. birželio 28 d. sprendimo Nr. T1-

158 ,,Dėl Apmokėjimo už pagrindinės sesijos valstybinių ir mokyklinių brandos egzaminų

vykdymą, mokyklinių brandos egzaminų kandidatų darbų vertinimą ir apeliacijų nagrinėjimą,

pakartotinės sesijos mokyklinių brandos egzaminų vykdymą, kandidatų darbų vertinimą tvarkos

aprašo patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

16. Dėl Šilalės rajono gabių mokinių ir studentų skatinimo programos ir atrankos

komisijos veiklos nuostatų patvirtinimo.

Pranešėja Vaida Janulevičienė.

17. Dėl Šilalės rajono savivaldybės jaunimo reikalų tarybos sudėties patvirtinimo.

Pranešėja Vaida Janulevičienė.

18. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. kovo 30 d. sprendimo Nr. T1-35

„Dėl Kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšų, skirtų Šilalės rajono savivaldybės

vietinės reikšmės keliams (gatvėms) tiesti, rekonstruoti, taisyti (remontuoti), prižiūrėti ir saugaus

eismo sąlygoms užtikrinti, 2023 metų objektų sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėjas Martynas Remeikis.

19. Dėl leidimo vykdyti projektavimo paslaugų pirkimą.

Pranešėjas Martynas Remeikis.

20. Dėl pritarimo rengti investavimo koncepciją.

Pranešėjas Martynas Remeikis.

21. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. gruodžio 10 d. sprendimo Nr. T1-

272 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės smulkiojo ir vidutinio verslo plėtros programos aprašo,

Šilalės rajono savivaldybės Smulkiojo ir vidutinio verslo plėtros programos vertinimo komisijos

sudarymo ir jos nuostatų patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėjas Martynas Remeikis.

22. Dėl valstybės turto perėmimo, įregistravimo Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn

ir perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės

administracijai.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

23. Dėl sutikimo perimti Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn valstybei nuosavybės

teise priklausantį materialųjį turtą ir jo perdavimo Šilalės rajono savivaldybės viešajai

bibliotekai.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

24. Dėl sutikimo perimti Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn valstybei nuosavybės

teise priklausantį trumpalaikį turtą ir jo perdavimo Šilalės r. Pajūrio Stanislovo Biržiškio

gimnazijai.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

25. Dėl elektros oro linijų pirkimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

26. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2007 m. gruodžio 20 d. sprendimo Nr. T1-

317 „Dėl Šilalės rajono keleivinio transporto ir moksleivių pavėžėjimo organizavimo komisijos

sudarymo ir nuostatų tvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.
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27. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. sausio 31 d. sprendimo Nr. T1-18

,,Dėl Šilalės rajono savivaldybės butų ir kitų patalpų savininkų bendrijų valdymo organų,

jungtinės veiklos sutartimi įgaliotų asmenų ir savivaldybės vykdomosios institucijos paskirtų

bendrojo naudojimo objektų administratorių veiklos, susijusios su įstatymų ir kitų teisės aktų

jiems priskirtų funkcijų vykdymu, priežiūros ir kontrolės taisyklių patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

28. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. vasario 26 d. sprendimo Nr. T1-42

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės būsto fondo ir socialinio būsto, kaip savivaldybės būsto fondo

dalies, sąrašų patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

29. Dėl Šilalės rajono socialinių paslaugų namų Integralios pagalbos paslaugų teikimo ir

mokėjimo už paslaugas tvarkos aprašo patvirtinimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

30. Dėl Tėvų globos netekusių vaikų nuolatinės globos šeimoje organizavimo ir išmokų

už vaikų globą mokėjimo Šilalės rajono savivaldybėje tvarkos aprašo patvirtinimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

31. Kita informacija.

Pranešėjas Tadas Bartkus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už darbotvarkę su pakeitimais.

Darbotvarkė patvirtinta. Tarybos nariai balsų dauguma pritarė pateiktai darbotvarkei su

pakeitimais. Balsavo: UŽ – 21, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 2. 

Posėdžio pirmininkas priminė Tarybos veiklos reglamento nuostatas, kuriomis

vadovaujantis, Tarybos narys gali pateikti 3 klausimus, pasisakyti svarstomu klausimu 1 kartą,

prieš pradedant svarstyti klausimą, kuris jam sukelia interesų konfliktą, privalo informuoti tarybą

apie esamą interesų konfliktą ir pareikšti apie nusišalinimą, ištraukti iš elektroninio balsavimo

įrenginio kortelę ir išeiti iš posėdžių salės.

Posėdžio pertrauka planuojama po 1 val. 30 min., kitos – pagal poreikį.

Rima Norvilienė pristatė pranešimą dėl opozicijos lyderio.

1. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. gegužės 11 d. sprendimo

Nr. T1-108 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos komitetų sudarymo“ pakeitimas.

Pranešėjas Tadas Bartkus pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Tadas Sadauskis tikslinosi, dėl Kontrolės komiteto sudarymo tvarkos, jog šiuo metu

komiteto sudėtyje yra keturių frakcijų atstovai, tačiau, kaip yra su atstovu, kuris nėra susivienijąs

į jokią frakciją ar grupę, ar užtenka tokį atstovą deleguoti, ar turėtų pasirašyti ir kiti nariai, kurie

nėra susijungę į jokias frakcijas ar grupes.

T. Bartkus atsakė, kad pagal įstatymą privalome sudaryti Kontrolės komitetą iš vienodo

skaičiaus kiekvienos frakcijos atstovų, tačiau tik vienas narys, kuris nepriklauso jokiai frakcijai

išreiškė norą dalyvauti Kontrolės komiteto veikloje, kiti tokio noro nepareiškė. Šiuo atveju

išlaikome įstatyme nustatytas normas.

T. Sadauskis klausė, ar buvo apklausti ir kiti tarybos nariai, kurie nėra susivieniję į

frakciją ar grupę.

T. Bartkus atsakė, kad nebuvo apklaustas nei vienas tarybos narys, tarybos nario pareiga

pasisiūlyti į komitetus. Šiuo atveju buvo išreikštas tik vieno tarybos nario pageidavimas. Jei būtų

išreiškią norą dalyvauti ir kiti (nepriklausantys jokiai frakcijai) būtume teikę atitinkamus

sprendimus. 
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T. Sadauskis klausė, jog Tarybos veiklos reglamente yra parašytas žodis „deleguotu“, ar

galima raštą dėl noro dalyvauti Kontrolės komitete užskaityti, kaip delegavimą.

T. Bartkus atsakė, jog frakcijos gali deleguoti, tačiau, neaišku, kaip ir kokiu būdu turėtų

deleguoti nariai nesusijungę į jokias frakcijas ar grupes. Jei komiteto veikloje norėtų dirbti visi 3

nariai, kurie nėra prisijungę prie frakcijų, pažeistume įstatymą, nes mišriai grupei suteiktume

didesnes teises nei frakcijoms. Pagal įstatymą viskas yra išlaikyta, pažeidimų nėra.

L. Dargienė pasisakė ir prašė Mero bei administracijos, kitame posėdyje ištaisyti klaidą

dėl T. Sadauskio nepatenkinto prašymo, jog narys galėtų dalyvauti Sveikatos apsaugos ir

socialinių reikalų komiteto veikloje.

T. Bartkus pasisakė.

Rima Norvilienė pasisakė ir siūlė Tadą Sadauskį į Sveikatos apsaugos ir socialinių

reikalų komiteto narius.

T. Bartkus atsakė, kad šis pasiūlymas nebus teikiamas balsavimui. Šiuo klausimu taryba

gali apsispręsti komitetuose.

Pasisakė T. Sadauskis ir klausė, jei taryba sudaro komitetus, kodėl buvo priimtas

vienasmeniškas sprendimas neįkeliant pakeitimo į sprendimo projektą ir neleidžiant apsispręsti

tarybai. 

T. Bartkus atsakė, kad šio pakeitimo negalima įkelti, nes nebūtų išlaikoma mažumos ir

daugumos proporcija. Tenkinant jūsų prašymą būtų pažeistas kitas. Kitame posėdyje ar

komitetuose taryba galės spręsti šį klausimą.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2023 m. gegužės 11 d. sprendimo Nr. T1-108 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos

komitetų sudarymo“ pakeitimo (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 4.

2. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos Kontrolės komiteto pirmininko

pavaduotojo skyrimas.

Pranešėjas Tadas Bartkus pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos Kontrolės komiteto pirmininko pavaduotojo skyrimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

3. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos Kaimo, aplinkosaugos ir

komunalinio ūkio reikalų komiteto pirmininko ir pirmininko pavaduotojo skyrimas.

Pranešėjas Tadas Bartkus pristatė sprendimo projektą su pakeitimu – Viktorą Stancelį

paskirti Šilalės rajono savivaldybės tarybos Kaimo, aplinkosaugos ir komunalinio ūkio reikalų

komiteto pirmininku ir Algirdą Meiženį paskirti Šilalės rajono savivaldybės tarybos Kaimo,

aplinkosaugos ir komunalinio ūkio reikalų komiteto pirmininko pavaduotoju ir prašė pritarti

sprendimo projektui su pakeitimu.

Erika Gargasė pasisakė ir siūlė Artūrą Dambrauską paskirti Šilalės rajono savivaldybės

tarybos Kaimo, aplinkosaugos ir komunalinio ūkio reikalų komiteto pirmininko pavaduotoju

(vietoje Algirdo Meiženio).

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą pasiūlymą.

BALSAVO: UŽ – 10, SUSILAIKĖ – 10, PRIEŠ – 3 (pasiūlymui nepritarta balsų

dauguma).

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimu.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos Kaimo, aplinkosaugos ir komunalinio ūkio reikalų komiteto pirmininko ir pirmininko

pavaduotojo skyrimo (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 14, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 9.
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4. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos Švietimo, kultūros, sporto ir

teisėtvarkos komiteto pirmininko ir pirmininko pavaduotojo skyrimas.

Nuo klausimo svarstymo nusišalino Raimundas Vaitiekus.

Nusišalinimui nepritarta bendru sutarimu.

Pranešėjas Tadas Bartkus pristatė sprendimo projektą su pakeitimu – Raimundą

Vaitiekų paskirti Šilalės rajono savivaldybės tarybos Švietimo, kultūros, sporto ir teisėtvarkos

komiteto pirmininku ir Akvilę Gargasaitę paskirti Šilalės rajono savivaldybės tarybos Švietimo,

kultūros, sporto ir teisėtvarkos komiteto pirmininko pavaduotoja ir prašė pritarti sprendimo

projektui su pakeitimu.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos Švietimo, kultūros, sporto ir teisėtvarkos komiteto pirmininko ir pirmininko pavaduotojo

skyrimo (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 5.

5. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos Sveikatos apsaugos ir socialinių

reikalų komiteto pirmininko ir pirmininko pavaduotojo skyrimas.

Nuo klausimo svarstymo nusišalino Egidijus Gečas ir Vida Miknienė.

Nusišalinimui nepritarta bendru sutarimu.

Pranešėjas Tadas Bartkus pristatė sprendimo projektą su pakeitimu – Egidijų Gečą

paskirti Šilalės rajono savivaldybės tarybos Sveikatos apsaugos ir socialinių reikalų komiteto

pirmininku ir Vidą Miknienę paskirti Šilalės rajono savivaldybės tarybos Sveikatos apsaugos ir

socialinių reikalų komiteto pirmininko pavaduotoja ir prašė pritarti sprendimo projektui su

pakeitimu.

Aistė Giedraitienė pasisakė ir siūlė paskirti Raimundę Gečienę Šilalės rajono

savivaldybės tarybos Sveikatos apsaugos ir socialinių reikalų komiteto pirmininko pavaduotoja

(vietoje Vidos Miknienės).

Pasisakė R. Vaitiekus.

Pasisakė R. Norvilienė ir siūlė palaikyti R. Gečienės kandidatūrą.

Pasisakė A. Giedraitienė, A. Meiženis, R. Gečienė, R. Vaitiekus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą pasiūlymą.

BALSAVO: UŽ – 10, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 13 (pasiūlymui nepritarta balsų

dauguma).

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos Sveikatos apsaugos ir socialinių reikalų komiteto pirmininko ir pirmininko pavaduotojo

skyrimo (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 15, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 8. 

6. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos Etikos komisijos sudarymas.

Nuo klausimo svarstymo nusišalino Birutė Žirlienė.

Nusišalinimui nepritarta bendru sutarimu.

Pranešėjas Tadas Bartkus pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos Etikos komisijos sudarymo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

7. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės Antikorupcijos komisijos sudarymas.

Pranešėjas Tadas Bartkus pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.
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NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

Antikorupcijos komisijos sudarymo (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 1.

8. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos nario delegavimas į Klaipėdos

teritorinės ligonių kasos stebėtojų tarybą.

Pranešėjas Tadas Bartkus pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Raimundė Gečienė pasisakė ir siūlė deleguoti Aistę Giedraitienę į Klaipėdos teritorinės

ligonių kasos stebėtojų tarybą.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą pasiūlymą.

BALSAVO: UŽ – 10, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 13 (pasiūlymui nepritarta balsų

dauguma).

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos nario delegavimo į Klaipėdos teritorinės ligonių kasos stebėtojų tarybą (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 16, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 7.

Birutė Žirlienė išėjo iš posėdžių salės.

9. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės sveikatos sistemos biudžetinių ir viešųjų

įstaigų vadovų konkursų organizavimo nuostatų patvirtinimas.

Pranešėja Vilma Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, ar pranešėja galėtų trumpai įvardinti kokie svarbiausi pokyčiai ir

kodėl su šiuo klausimu atėjome į tarybą.

V. Kuzminskaitė atsakė, kad senoji tvarka reglamentavo tik viešųjų sveikatos įstaigų

vadovų konkursų tvarką, pasikeitus teisės aktams atsiranda kadencijos ir biudžetinių įstaigų

vadovams, todėl bus reikalinga skelbti konkursą Visuomenės sveikatos biuro direktoriaus

pareigoms užimti, tai yra viena iš priežasčių kodėl atėjome su šiuo klausimu į tarybą. Taip pat

Sveikatos ministro įsakymu patvirtintas konkursų aprašas, kuris yra rekomenduojamas taikyti ir

savivaldybėms, apraše yra pakeitimų, jog dalyvaujant konkurse pretendentam nereikės teikti

veiklos programos (veiklos gairių), yra palyginti konkursų vykdymo terminai, konkursas nuo

paskelbimo dienos turi įvykti per 50 dienų (anksčiau buvo per 45 d.), ankstesnėje tvarkoje taip

pat būdavo patvirtintas teisės aktų sąrašas iš kurių galėjo būti pateikiami klausimai

pretendentams konkurso metu, atnaujintoje tvarkoje to nebelieka ir toks sąrašas yra panaikintas,

konkurso metu pretendentas renkamas klausimų atsakymų būdu.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

Į posėdžių salę sugrįžo Birutė Žirlienė.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

sveikatos sistemos biudžetinių ir viešųjų įstaigų vadovų konkursų organizavimo nuostatų

patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

10. SVARSTYTA. Šilalės rajonui nusipelniusių asmenų skatinimo programos aprašo

patvirtinimas.

Pranešėja Jolanta Skrodenienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė pasisakė ir klausė, komisijose yra numatytas slaptas narių balsavimas,

kaip bus užtikrinamas slapto balsavimo metu nario nusišalinimas, kuris turėtų nusišalinti dėl

privačių interesų konflikto, nes kandidatas yra iš artimos aplinkos. Ar tokiu atveju komisijos

narys dalyvaus slaptame balsavime, ar nedalyvaus.

J. Skrodenienė atsakė, kad jei narys deklaruos nusišalinimą, jis nebedalyvaus balsavime.

R. Norvilienė klausė, ar tokiu atveju komisijos narys išvis nevertins nei vieno

kandidato.
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J. Skrodenienė atsakė, jei komisijos narys turės privačių interesų tuomet taip, jis

nevertins ir nedalyvaus balsavime.

T. Bartkus pasisakė, jog tai yra organizaciniai klausimai, galima balsuoti už kiekvieną

kandidatą atskirai už ir prieš.

J. Skrodenienė papildė, jog šią tvarką galima koreguoti.

T. Bartkus pasisakė, kad tvirtiname nominacijų apdovanojimo tvarką, o ne darbo grupės

Darbo reglamentą, kuriame ir reikėtų nusimatyti, kaip vyksta balsavimai. Įstatyme numatyta, kad

jei kyla interesų konfliktas asmuo privalo nusišalinti. Taip pat ir balsavimo būdų yra įvairių,

galima nusispręsti kas ir kaip bus daroma. Šiuos klausimus būtų tinkamiausia spręsti darbo

grupėje. 

Pasisakė J. Skrodenienė.

R. Norvilienė siūlė patikslinti 14 punkto pabaigą ir klausė, kodėl dingsta, jog gali siūlyti

pavieniai asmenys.

J. Skrodenienė atsakė, jog 14 punkte kalbama apie bendruomenes, buvo nuspręsta, jog

siūlytų ne vienas bendruomenės narys, o kad būtų siūloma nuo visos bendruomenės.

T. Bartkus pasisakė.

R. Norvilienė klausė, nebelieka nominacijos „Pagarbos lašas“, kuri buvo teikiama

maždaug 16 metų ir atsiranda nauja „Už nuopelnus Šilalės kraštui“ nominacija, kodėl nuspręsta

keisti 16 metų trukusią tradiciją.

J. Skrodenienė atsakė, kad 2008 m. birželio 18 d. tvarkos apraše nėra nusimatytas

pavadinimas, yra tik padėkos diena. Taryba gali apsispręsti ar palikti kaip buvo ar patvirtinti

pateiktą siūlymą.

R. Gečienė siūlė pakoreguoti punktą, kuriame minima, kad reikalingas kandidato

sutikimas, jog būtų apdovanotas ir klausė, ar neatrodo nekorektiška klausti žmogaus ar nori, jog

būtų apdovanojamas.

J. Skrodenienė atsakė, jog privalome gerbti žmogų ir atsiklausti, jokio pažeminimo šioje

vietoje neįžvelgiame. Bet taryba gali apsispręsti ar tinkama ar ne.

R. Gečienė klausė, dėl punkto, kuriame minima, jog apdovanojimai nebebus teikiami

mirusiems asmenims, kodėl, ar jie neverti, ar nevertėtų palikti punktą ir apdovanoti nors vieną.

Siūlė palikti šį punktą, apdovanoti nusipelniusius žmones ir po mirties.

T. Bartkus pasisakė, jog galbūt mirusiems asmenims reikėtų visai kitokios nominacijos,

nes ar nenutiks taip, kad Garbės piliečiais skelbsime vien tik mirusius asmenis, o gyvų asmenų

nebepagerbsime. Vis dėlto tvarkoje numatyta, jeigu žmogus buvo pasiūlytas nominacijai, buvo

pritarta, bet numirė, vis tiek po mirties bus įteiktas apdovanojimas. 

L. Dargienė klausė, dėl komisijos sudėties, ar nebūtų tikslinga apsibrėžti komisijos

sudėtį. Ar nebuvo galvota į komisijos sudėtį įtraukti kultūros įstaigų, žiniasklaidos atstovų,

visuomenės organizacijos atstovų.

J. Skrodenienė atsakė, kad atkreipsime į tai dėmesį.

Pasisakė T. Bartkus.

Komiteto nariai diskutavo dėl visuomenės nuomonės išreiškimo.

Pasisakė R. Toleikis ir siūlė palikti punktą, jog atsiklausti kandidato ar sutinka, kad būtų

apdovanojamas.

Artūras Dambrauskas siūlė kandidato atsiklausti, ar sutinka būti nominuotas tik tuomet,

kai jau bus atrinktas komisijos.

Tarybos nariai diskutavo.

T. Bartkus reziumavo, tvarkoje patikslinti, kad komisijai gavus pasiūlymus, atsiklausti

kandidato ar sutinka būti teikiamas Garbės piliečio nominacijai ir siūlė pritarti bendru sutarimu.

Pasiūlymui pritarta bendru sutarimu.

T. Sadauskis klausė, ar šiais metais bus renkami ir apdovanojami Garbės piliečiai.

T. Bartkus atsakė, jog šiuo metu vyksta pasiruošimas „Auksinė gilė“ apdovanojimams,

Padėkos vakarui, o Garbės piliečio vardo apdovanojimus planuojame kitais metais.

R. Norvilienė siūlė papildyti 11 punktą ir įrašyti žodį „meno“.
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Posėdžio pirmininkas siūlė bendru sutarimu pritarti pasiūlymui (pasiūlymui pritarta

bendru sutarimu).

R. Norvilienė siūlė 16.3 punkte žodį „stebėtojo“ pakeisti į „svečio“ teisėmis.

Posėdžio pirmininkas siūlė bendru sutarimu pritarti pateiktam pasiūlymui (pasiūlymui

pritarta bendru sutarimu).

R. Norvilienė siūlė 36 punkte, žodį už „vaisingą darbą“ pakeisti į „produktyvų darbą“.

Posėdžio pirmininkas siūlė bendru sutarimu pritarti pateiktam pasiūlymui (pasiūlymui

pritarta bendru sutarimu).

R. Norvilienė siūlė 3 poskyrio pavadinimą keisti taip: vietoje Mero padėkos vakaro „už

nuopelnus Šilalės kraštui“ apdovanojimas į Mero padėkos vakaras „Pagarbos lašo“

apdovanojimai.

L. Dargienė siūlė grąžinti į darbo grupę, kuri galėtų parengti naują tvarką.

T. Bartkus atsakė, kad jei taryba nepritars šiai tvarkai ji bus grąžinta tobulinimui ir bus

atsižvelgta į jūsų pasiūlymą sudaryti darbo grupę.

R. Vaitiekus siūlė pataisyti programos apraše redakcinio pobūdžio klaidą į „II

SKYRIUS“. 

Pasisakė R. Norvilienė, R. Vaitiekus, D. Bergelis, L. Dargienė, R. Gečienė, T. Bartkus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą R. Norvilienės pasiūlymą (3 poskyrio

pavadinimą siūlė keisti taip: vietoje Mero padėkos vakaro „už nuopelnus Šilalės kraštui“

apdovanojimas į  Mero padėkos vakaras „Pagarbos lašo“ apdovanojimai).

BALSAVO: UŽ – 8, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 13 (pasiūlymui nepritarta balsų

dauguma).

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajonui nusipelniusių

asmenų skatinimo programos aprašo patvirtinimo (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 16, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 6.

Skelbiama 20 min. pertrauka.

Po pertraukos į posėdžių salę negrįžo ir toliau posėdyje nedalyvavo Egidijus Gečas.

11. SVARSTYTA. Leidimas vykdyti paslaugos pirkimą.

Pranešėjas Andrius Jančauskas pristatė sprendimo projektą ir informavo, jog

komitetuose buvo nuspręsta sumą pakeisti iš „iki 20 tūkst. Eur“ į „iki 15 tūkst. Eur“ ir prašė

pritarti sprendimo projektui su pakeitimu.

R. Norvilienė klausė, ką konkrečiai yra planuojama padaryti už nurodytą sumą.

A. Jančauskas trumpai pristatė, kas yra vizualinis identitetas ir atsakė, kad paslaugą

sudarytų: miesto šūkio sukūrimas, logotipo ir dizaino sukūrimas, stiliaus vadovo (angl. Brand

book) sukūrimas.

R. Norvilienė klausė, ar paslaugas teikiančios įmonės buvo atsiklausta dėl sumos.

A. Jančauskas atsakė, kad dėl sumos teko nemažai domėtis ir turimais duomenimis

kaimyninė savivaldybė, tokia kaip Tauragė už šią paslaugą sumokėjo 15 tūkst. Eur, Panevėžio

savivaldybė planuoja pirkti paslaugą už 22 tūkst. Eur, Klaipėdos savivaldybė už paslaugą

sumokėjo 35 tūkst. Eur.

R. Norvilienė klausė, ar jūs manote, kad Šilalė yra niekuo neišskirtinė Lietuvoje.

A. Jančauskas atsakė, kad kalbame apie ženklą, o ne apie Šilalę. Šilalė turi herbą, bet

planuojama paslauga būtų papildanti marketingo dalis prie herbo, herbo tikrai neatsisakome, bet

žiūrint kitų miestų praktikos 60-70 proc. miestų jau turi identitetą įsigyvendinę, tokie miestai

kaip Kaunas, Panevėžys jau kuriasi netgi antruosius identitetus. Šiuo atveju mes tik ginsimiems

kitus miestus.

Pasisakė T. Bartkus.

R. Vaitiekus klausė, ar identiteto ženklas bus vaizduojamas heraldikoje.
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T. Bartkus atsakė, kad ne, tai ne heraldika.

R. Gečienė klausė, ar ženklas „Lietuvos patriotai“ bus panaikintas.

T. Bartkus atsakė, kad šio ženklo neplanuojame naikinti. Planuojame ženklą, kurį

naudosime dokumentuose, internetinėje svetainėje ir panašiai. Prie miesto riboženklių kol kas

neplanuojame pridėti naujo ženklo ar nuimti seną.

E. Gargasė klausė, iš kokios eilutės paimti pinigai šiam pirkimui, nes to biudžete

nebuvo numatyta.

T. Bartkus atsakė, kad nėra biudžeto eilutės, pinigai nenumatyti, šių pinigų šiais metais

nereikės, šiuo metu tik prašome tarybos leidimo, kad leistų vykdyti pirkimą, ir įsipareigotų skirti

iki 15 tūkst. Eur šio ženklo sukūrimui, greičiausiai pinigus reikės suplanuoti kitų metų biudžete.

A. Giedraitienė klausė, kiek gyventojai galės įtakoti renkantis šiuos dalykus.

A. Jančauskas atsakė, kad teko domėtis kokia praktika buvo atliekama kituose rajonuose

įvertinti identitetą, ir visa tai susideda iš 3 dalių: miesto tapatybės atskleidimo, į kurį įeitų ir

gyventojų apklausa, ką gyventojai norėtų matyti, kokią viziją turėtų, laimėjusi įmonė vertintų

mūsų miestą, strateginį planą, antroje dalyje įvertinus visas aplinkybes, būtų kūrybinės dalies

suformavimas, matome jog turėtų būti sudaryta ir mero darbo grupė, kuri suformuos užduotį

laimėjusiai įmonei bei paskutinis trečiasis etapas būtų to identiteto įgyvendinimas.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimu.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl leidimo vykdyti paslaugos

pirkimą (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

12. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. vasario 2 d. sprendimo

Nr. T1-2 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2023–2025 metų strateginio veiklos plano

patvirtinimo“ pakeitimas.

Nuo klausimo svarstymo nusišalino ir posėdžių salę paliko Remigijus Jonutis.

Nusišalinimui pritarta bendru sutarimu.

Nuo klausimo svarstymo nusišalino ir posėdžių salę paliko Artūras Dambrauskas.

Nusišalinimui pritarta bendru sutarimu.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais – į 13

priedo, 13 programą (Savivaldybės infrastruktūros objektų priežiūros ir plėtros programa),

vadovaujantis Vyriausybės kanclerio 2023 m. birželio 23 d. įsakymu, įkelti gautą finansavimą

projektui Dalios Grinkevičiūtės namo-muziejaus kapitalinio remonto įgyvendinimui 260 tūkst.

Eur bei į 7 programą įkelti 6200 Eur Pajūrio Stanislovo Biržiškio gimnazijai, grindų remontui,

atitinkamai sumažinant 13 programos, priemonę Bendruomeninių apgyvendinimo bei užimtumo

paslaugų asmenims su proto psichikos negalia plėtra Šilalės rajone 6200 Eur ir prašė pritarti

sprendimo projektui su pakeitimais.

R. Norvilienė klausė, kokioje stadijoje šiuo metu yra Dalios Grinkevičiūtės muziejaus

projektas.

T. Bartkus atsakė, kad yra įvykdyti pirkimai, artimiausiu metu bus pasirašyta rangos

sutartis ir prasidės darbai.

R. Norvilienė tikslinosi už kokią sumą bus atliekami darbai.

T. Bartkus atsakė, kad už maždaug 341 tūkst. Eur.

L. Dargienė klausė, dėl trūkstamų papildomų 13 tūkst. Eur Pajūrio Stanislovo Biržiškio

gimnazijai, ar yra kokių žinių.

T. Bartkus atsakė, jog po komitete kilusių diskusijų pirkimas buvo nutrauktas ir vyksta

naujo pirkimo procedūros, po kurio paaiškės tiksli suma. Tačiau 6200 Eur grindų remontui lieka,

nes tam jau buvome pritarę.

L. Dargienė tikslinosi, kodėl pirkimas buvo nutrauktas.

T. Bartkus atsakė, kad pagal įstatymą mokykla negalėjo vykdyti pirkimo, nes pagal

naują tvarką viršijus 15 tūkst. Eur sumą pirkimą turi vykdyti administracija.
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Komiteto nariai diskutavo dėl Pajūrio Stanislovo Biržiškio mokyklos remontui skirtos

pinigų sumos. 

R. Norvilienė domėjosi dėl vandens gėrimo įrenginio prie miesto tvenkinio ir klausė,

kodėl projektuojant Orvydų parką savivaldybė atsisakė projekte numatyto vandens gėrimo

įrenginio, kodėl iš vieno projekto išbraukiame, o prie kito pridedame.

T. Bartkus atsakė, jog ankstesnį pirkimą vykdė anksčiau pareigas ėjas administracijos

direktorius, negalime atsakyti, kodėl vienų darbų buvo atsisakyta. Tačiau matome, kad bent

viena vandens gėrimo stotelė mūsų mieste reikalinga, o pėsčiųjų ir dviračių takas aplink miesto

tvenkinį yra lankomiausia vieta, todėl manome kad vieta tikslinga, o ateityje bus galima spręsti ir

dėl kitos vietos.

Pasisakė R. Norvilienė, T. Bartkus, A. Meiženis, R. Vaitiekus.

T. Bartkus pasisakė, jog strateginiame veiklos plane numatome veiklos kryptį –

pirmokų krepšelį. Iki rugsėjo 1 d. tikimasi suspėti įsigyti krepšelius ir pradžiuginti beveik 200

rajono pirmokų. Šiai priemonei yra numatyta iki 8000 tūkst. Eur. Svarstant kitų metų biudžetą

galėsime prie šio klausimo sugrįžti ir svarstyti, ar šią priemonę reikėtų išplėsti.

Pasisakė A. Giedraitienė, T. Bartkus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2023 m. vasario 2 d. sprendimo Nr. T1-2 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2023–2025

metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo R. Jonutis ir A. Dambrauskas.

13. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. vasario 2 d. sprendimo

Nr. T1-3 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2023 metų biudžeto patvirtinimo“ pakeitimas.

Nuo klausimo svarstymo nusišalino ir posėdžių salę paliko Remigijus Jonutis ir Artūras

Dambrauskas.

Pritarta nusišalinimui bendru sutarimu.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais – sprendimo

projekte pakeisti 1 punktą ir jį išdėstyti taip: „Patvirtinti Šilalės rajono savivaldybės 2023 metų

biudžeto pajamas – 42 129 452 Eur (iš jų: lėšų likutis metų pradžioje už 2022 metus – 2 951 276

Eur) ir jų paskirstymą pagal pajamų rūšis“ , 1.7. Pakeisti 2.7 papunktį ir jį išdėstyti taip: „2.7.

Kitos tikslinės dotacijos iš valstybės biudžeto lėšų paskirstymą pagal asignavimų valdytojus

2023 m. – 4 332 654 Eur bei atitinkamai keičiasi 1 priedas bei keičiasi bendra pinigų suma,

reikia padidinti 518 142 tūkst. Eur  ir prašė pritarti sprendimo projektui su pakeitimais.

R. Gečienė klausė, dėl finansinės paramos tremtiniams ir politiniams kaliniams, ar

biudžete yra numatyta suma.

T. Bartkus atsakė, kad kol kas biudžete lėšos nėra numatytos ir nėra suplanuotos. Tai

yra tarybos apsisprendimas.

R. Gečienė siūlė į biudžetą įtraukti sumą, kuria būtų galima išmokėti kiekvienam

tremtiniui ir politiniam kaliniui po 200 Eur.

T. Bartkus atsakė, kad tokios lėšos nėra numatytos ir nėra nuo kur paimti, sumažinti.

Laikantis teisės aktų, biudžetas yra norminis teisės aktas, sprendimai dėl pasiūlymų turėtų būti

apsvarstyti bent viename komitete, ten pritarta ir tik tuomet spręsti taryboje. Šiuo atveju

negalime tarybos posėdžio metu iškraipyti biudžeto su pasiūlymais, todėl šio pasiūlymo

balsavimui teikti negalėsiu.

Pasisakė R. Gečienė.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2023 m. vasario 2 d. sprendimo Nr. T1-3 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2023 metų

biudžeto patvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).
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BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo A. Dambrauskas ir R. Jonutis.

14. SVARSTYTA. 2024 metų nekilnojamojo turto mokesčio tarifų nustatymas.

Nuo klausimo svarstymo nusišalino R. Toleikis, R. Vaičikauskas, V. Miknienė, G.

Navardauskas, A. Giedraitienė, L. Dargienė, A. Dambrauskas, R. Rimkus, V. Jasevičius, D.

Bergelis, E. Auškalnis, R. Norvilienė, A. Bataitytė.

Nelikus kvorumo nusišalinimams nepritarta bendru sutarimu. Klausimas svarstomas iš

esmės. 

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl 2024 metų nekilnojamojo turto

mokesčio tarifų nustatymo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

15. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2018 m. birželio 28 d.

sprendimo Nr. T1-158 ,,Dėl Apmokėjimo už pagrindinės sesijos valstybinių ir mokyklinių

brandos egzaminų vykdymą, mokyklinių brandos egzaminų kandidatų darbų vertinimą ir

apeliacijų nagrinėjimą, pakartotinės sesijos mokyklinių brandos egzaminų vykdymą, kandidatų

darbų vertinimą tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimas.

Nuo klausimo svarstymo nusišalino ir posėdžių salę paliko Asta Bataitytė ir Edmundas

Auškalnis.

Nusišalinimui pritarta bendru sutarimu.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2018 m. birželio 28 d. sprendimo Nr. T1-158 ,,Dėl Apmokėjimo už pagrindinės sesijos

valstybinių ir mokyklinių brandos egzaminų vykdymą, mokyklinių brandos egzaminų kandidatų

darbų vertinimą ir apeliacijų nagrinėjimą, pakartotinės sesijos mokyklinių brandos egzaminų

vykdymą, kandidatų darbų vertinimą tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo A. Bataitytė, E. Auškalnis.

16. SVARSTYTA. Šilalės rajono gabių mokinių ir studentų skatinimo programos ir

atrankos komisijos veiklos nuostatų patvirtinimas.

Pranešėja Vaida Janulevičienė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais – patikslinti

programos numeraciją bei 6 ir 10 punktus išdėstyti taip: 6. „Skiriamos lėšos mokiniui ar

studentui gali siekti iki 1000 eurų“, 10. „už kiekvieną valstybinio brandos egzamino 100 balų

įvertinimą skiriama 200 eurų“ ir prašė pritarti sprendimo projektui su pakeitimais.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono gabių mokinių ir

studentų skatinimo programos ir atrankos komisijos veiklos nuostatų patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

17. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės jaunimo reikalų tarybos sudėties

patvirtinimas.

Pranešėja Vaida Janulevičienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

jaunimo reikalų tarybos sudėties patvirtinimo (vienbalsiai).
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BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

18. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. kovo 30 d. sprendimo

Nr. T1-35 „Dėl Kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšų, skirtų Šilalės rajono

savivaldybės vietinės reikšmės keliams (gatvėms) tiesti, rekonstruoti, taisyti (remontuoti),

prižiūrėti ir saugaus eismo sąlygoms užtikrinti, 2023 metų objektų sąrašo patvirtinimo“

pakeitimas.

Pranešėjas Martynas Remeikis pristatė sprendimo projektą su pataisymais – Žadeikių

seniūnijai perkelti 1800 Eur tarp eilučių, atitinkamai lėšų likutis 37 punkte „Vietinės reikšmės

keliai ir gatvės su asfaltbetonio danga (išdaužų užtaisymas)“ – 15 800 Eur, 39 punkte, „Vietinės

reikšmės keliai ir gatvės su žvyro danga (greideriavimas ir žvyravimas)“ – 11 450 Eur ir prašė

pritarti sprendimo projektui su pataisymais.

R. Vaitiekus domėjosi, savivaldybės administracija yra pasirengusi 3 kvartalų

techninius projektus, į kuriuos įeina ir daugiabučių namų kiemai, bet yra ir tokių kiemų, kurių

būklė yra labai prasta ir nepatenka į šį projektą, Šilalės miesto seniūnija turi lėšų, kad galėtų juos

tvarkyti, ar nesiruošiate teikti tai padaryti. 

M. Remeikis atsakė, jog buvo gavę gyventojų paklausimus, taip pat Lėšų skirstymo ir

objektų parinkimo komisija svarstė šį klausimą, tad komisijai reikėtų perduoti jūsų pasiūlymą,

įžvalgas, kad ateityje apsvarstytu.

Pasisakė T. Bartkus, jog lėšos yra skirtos miesto seniūnijai, todėl pagal tvarką

pirmiausia miesto seniūnija turėtų apsisvarstyti dėl lėšų panaudojimo daugiabučių namų kiemų

tvarkymui bei apsitarti su seniūnaičiais. Būtų galima pradėti nuo pirmos grandies, tuomet į

komisiją ir grįžti į tarybos posėdį.

R. Norvilienė domėjosi, ar žinoma situacija dėl Vaičių k. žvyrkelio būklės ir ar buvo

imtasi priemonių.

T. Bartkus atsakė, kad tokio rašto nematė, galimai buvo kreiptasi į seniūniją, tačiau

pasidomės.

A. Dambrauskas klausė dėl Bokštų k. kelio, kurioje sąrašo vietoje yra.

M. Remeikis atsakė, kad eiliškumo sąraše Bokštų k. kelias yra maždaug 17 vietoje,

reikėtų pasitikslinti.

Pasisakė T. Bartkus.

E. Gargasė tikslinosi, galbūt teko susidurti ir vykti Bilionių k. pro Aukštagirės kelią,

kelias labai prastos būklės.

T. Bartkus atsakė, kad seniūnija buvo gavusi lėšų bei taip pat šio kelio taisymui

pridėjome papildomus 2600 Eur, jog šio objekto avarinis ruožas būtų sutvarkytas. Po šio

sprendimo seniūnija galės imtis darbų.

R. Toleikis klausė, ar turite žinių dėl regioninių ir vietinės reikšmės kelių atkarpų,

kurios neasfaltuotos, galbūt yra žinių kada planuoja jas sutvarkyti.

T. Bartkus atsakė, kad tai yra regioninių kelių atkarpos, artimiausiu metu planuoju vizitą

į kelių direkciją ir būtinai iškelsiu šį klausimą kelių direkcijos vadovui. 

Tarybos nariai diskutavo dėl nesutvarkytų kelio atkarpų.

L. Dargienė klausė, kas prižiūri savivaldybei priklausančių tiltų būklę.

T. Bartkus atsakė, jog savivaldybė neturi kvalifikuoto specialisto įvertinti tiltų būklę.

Jeigu norime įvertinti tilto būklę reikia pirkti išsamią ekspertizę. Mes galime įvertinti tik

vizualinę būklę, tačiau pagal tai nelabai galėtume vadovautis. Taip pat ankstesnės kadencijos

pabaigoje taryba buvo priėmusi sprendimą skirti 30 tūkst. Eur 10-ies melioracinių tiltų

ekspertizei. Pirkimas įvyko, tačiau šių tiltų ekspertizė kainuotų 151 tūkst. Eur. Pirkimas buvo

nutrauktas, nes tokios pinigų sumos neturime. Tačiau jeigu savivaldybės taryba biudžete suras

tokią pinigų sumą galime ekspertizę atlikti ir nebūtinai tik melioracinių tiltų, bet ir kitų.

L. Dargienė prašė atsižvelgti ir atkreipti dėmesį į tiltų būkles bei klausė, jog buvo

kreiptasi dėl pušyno tako įtraukimo į tvarkomų objektų sąrašą, jį būtų galima tvarkyti iš KPP

lėšų.
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T. Bartkus atsakė, jog dėl pušyno tako turėtume nusistatyti prioritetus, jeigu reikia

pušyne sutvarkyti išdaužas ar pakeisti asfalto dangą, tai savivaldybė to nedaro, tai daro konkreti

seniūnija, tačiau jeigu kalbame apie kapitalinį remontą, naują projektą, įtraukti visiškai naujai į

objektų sąrašą, tai įtraukti galime, bet turime rinktis ar asfaltuojame ir tvarkome žvyrkelius

kaimuose ar renkamės kapitališkai tvarkyti miesto pušyno taką. Vis gi manome kad reikėtų

priimti kompleksiškų sprendimų ir ateinančių metų biudžete numatyti konkrečiai techninio

projekto parengimui (kas priklauso savivaldybei) ir tuomet ieškoti galimybės kompleksiškai

sutvarkyti visą erdvę.

Tarybos nariai diskutavo dėl kelių lėšų įsisavinimo.

R. Jonutis klausė, kokia situacija Gineikių k. Poškos g., kur asfalto danga suirusi jau

metus, rudenį gatvė buvo uždaryta ir, ar toliau lauksime, ar kažką darysime.

T. Bartkus atsakė, jog buvo priimtas sprendimas atlikti kelio ruožo ekspertizę. Neseniai

gavome ekspertizės išvadas, pagal kurias yra išsiuntinėtos pretenzijos rangovams, techninei

priežiūrai ir projektuotojui. Buvo duotas terminas apsispręsti iki šių metų birželio 15 d., bet

projektuotojas paprašė terminą pratęsti iki birželio mėnesio galo, nes laukia atsakymo ir žalos

vertinimo iš draudimo. Todėl šiai dienai dar laukiame atsakymo ir gavus atsakymą spręsime.

Posėdžio pirmininkas siūlė bendru sutarimu pritarti pateiktam sprendimo projektui su

pataisymais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2023 m. kovo 30 d. sprendimo Nr. T1-35 „Dėl Kelių priežiūros ir plėtros programos

finansavimo lėšų, skirtų Šilalės rajono savivaldybės vietinės reikšmės keliams (gatvėms) tiesti,

rekonstruoti, taisyti (remontuoti), prižiūrėti ir saugaus eismo sąlygoms užtikrinti, 2023 metų

objektų sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo (bendru sutarimu).

19. SVARSTYTA. Leidimas vykdyti projektavimo paslaugų pirkimą.

Pranešėjas Martynas Remeikis pristatė sprendimo projektą su pataisymais –

preambulėje progimnazijos pavadinimą pataisyti į „Šilalės Dariaus ir Girėno progimnazijoje“ bei

atitinkamai pataisyti pirmą punktą ir prašė pritarti sprendimo projektui su pataisymais.

R. Norvilienė tikslinosi, ar kalbama apie pradinės mokyklos pastatą ar vidų.

M. Remeikis atsakė, kad kalba eina apie didžiosios mokyklos pastatą.

R. Norvilienė domėjosi, ką numatoma atlikti.

M. Remeikis atsakė, jog numatoma sutvarkyti visą mokyklą. Dalis mokyklos būtų

tvarkoma iš Tauragės regioninės plėtros tarybos lėšų, tam esame nusimatę 1,8 mln. visos dienos

mokyklos steigimui, 15 proc. mūsų prisidėjimas, visos dienos mokyklą esame nusimatę visuose

3 aukštuose, kitai pusei mokyklos reikės ieškoti finansavimo, taip pat esame nusimatę lauko

tvarkymo darbus. Yra planas projektuoti 3 etapais, bet galbūt išeitų ir 2 etapais.

T. Bartkus siūlė likti prie 3 etapų, nes sumos gali būti didelės.

R. Vaitiekus tikslinosi, turime sutvarkytą pradinių klasių pusę korpuso, kitą pusę

nesutvarkytą, dabar tvarkysime pusę didžiosios mokyklos.

T. Bartkus atsakė, jog pradinių klasių likęs nesutvarkytas korpusas yra įtrauktas į

tūkstantmečio programą iš kurios tikimasi gauti finansavimą bei užbaigti sutvarkyti likusią

mokyklos dalį.

Posėdžio pirmininkas siūlė bendru sutarimu pritarti pateiktam sprendimo projektui su

pataisymais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl leidimo vykdyti projektavimo

paslaugų  pirkimą (bendru sutarimu).

20. SVARSTYTA. Pritarimas rengti investavimo koncepciją.

Pranešėjas Martynas Remeikis pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė bendru sutarimu pritarti pateiktam sprendimo projektui.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl pritarimo rengti investavimo

koncepciją (bendru sutarimu).
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21. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. gruodžio 10 d.

sprendimo Nr. T1-272 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės smulkiojo ir vidutinio verslo plėtros

programos aprašo, Šilalės rajono savivaldybės Smulkiojo ir vidutinio verslo plėtros programos

vertinimo komisijos sudarymo ir jos nuostatų patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėjas Martynas Remeikis pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė bendru sutarimu pritarti pateiktam sprendimo projektui.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2021 m. gruodžio 10 d. sprendimo Nr. T1-272 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės

smulkiojo ir vidutinio verslo plėtros programos aprašo, Šilalės rajono savivaldybės Smulkiojo ir

vidutinio verslo plėtros programos vertinimo komisijos sudarymo ir jos nuostatų patvirtinimo“

pakeitimo (bendru sutarimu).

22. SVARSTYTA. Valstybės turto perėmimas, įregistravimas Šilalės rajono

savivaldybės nuosavybėn ir perdavimas valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės

rajono savivaldybės administracijai.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė bendru sutarimu pritarti pateiktam sprendimo projektui.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl valstybės turto perėmimo,

įregistravimo Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn ir perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti

juo patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės administracijai (bendru sutarimu).

23. SVARSTYTA. Sutikimas perimti Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn valstybei

nuosavybės teise priklausantį materialųjį turtą ir jo perdavimo Šilalės rajono savivaldybės

viešajai bibliotekai.

Nuo klausimo svarstymo nusišalino ir posėdžių salę paliko Rima Norvilienė.

Nusišalinimui pritarta bendru sutarimu.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė bendru sutarimu pritarti pateiktam sprendimo projektui.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl sutikimo perimti Šilalės rajono

savivaldybės nuosavybėn valstybei nuosavybės teise priklausantį materialųjį turtą ir jo

perdavimo Šilalės rajono savivaldybės viešajai bibliotekai (bendru sutarimu).

Į posėdžių salę sugrįžo R. Norvilienė.

24. SVARSTYTA. Sutikimas perimti Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn valstybei

nuosavybės teise priklausantį trumpalaikį turtą ir jo perdavimo Šilalės r. Pajūrio Stanislovo

Biržiškio gimnazijai.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė bendru sutarimu pritarti pateiktam sprendimo projektui.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl sutikimo perimti Šilalės rajono

savivaldybės nuosavybėn valstybei nuosavybės teise priklausantį trumpalaikį turtą ir jo

perdavimo Šilalės r. Pajūrio Stanislovo Biržiškio gimnazijai (bendru sutarimu).

25. SVARSTYTA. Elektros oro linijų pirkimas.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą su patikslinimu – sprendimo

projekto 2 punkte prie sumos 1,21 Eur prirašyti „su PVM“ ir prašė pritarti sprendimo projektui

su patikslinimu.

Posėdžio pirmininkas siūlė bendru sutarimu pritarti pateiktam sprendimo projektui su

patikslinimu.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl elektros oro linijų pirkimo

(bendru sutarimu).
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Iš posėdžių salės išėjo V. Jasevičius.

26. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2007 m. gruodžio 20 d.

sprendimo Nr. T1-317 „Dėl Šilalės rajono keleivinio transporto ir moksleivių pavėžėjimo

organizavimo komisijos sudarymo ir nuostatų tvirtinimo“ pakeitimas.

Nuo klausimo svarstymo nusišalino ir posėdžių salę paliko Edmundas Auškalnis.

Nusišalinimui pritarta bendru sutarimu.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą su patikslinimais –

preambulėje patikslinti į 15 straipsnio 2 dalies 4 punktu ir patikslinti 1.1. papunktį, kuris turėtų

skambėti taip: Ignas Gužauskis – Šilalės rajono savivaldybės (toliau – Savivaldybė) vicemeras

(Komisijos pirmininkas) ir prašė pritarti sprendimo projektui su patikslinimais.

Posėdžio pirmininkas siūlė bendru sutarimu pritarti pateiktam sprendimo projektui su

patikslinimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2007 m. gruodžio 20 d. sprendimo Nr. T1-317 „Dėl Šilalės rajono keleivinio transporto

ir moksleivių pavėžėjimo organizavimo komisijos sudarymo ir nuostatų tvirtinimo“ pakeitimo

(bendru sutarimu).

Į posėdžių salę sugrįžo E. Auškalnis.

27. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. sausio 31 d. sprendimo

Nr. T1-18 ,,Dėl Šilalės rajono savivaldybės butų ir kitų patalpų savininkų bendrijų valdymo

organų, jungtinės veiklos sutartimi įgaliotų asmenų ir savivaldybės vykdomosios institucijos

paskirtų bendrojo naudojimo objektų administratorių veiklos, susijusios su įstatymų ir kitų teisės

aktų jiems priskirtų funkcijų vykdymu, priežiūros ir kontrolės taisyklių patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė bendru sutarimu pritarti pateiktam sprendimo projektui.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2020 m. sausio 31 d. sprendimo Nr. T1-18 ,,Dėl Šilalės rajono savivaldybės butų ir kitų

patalpų savininkų bendrijų valdymo organų, jungtinės veiklos sutartimi įgaliotų asmenų ir

savivaldybės vykdomosios institucijos paskirtų bendrojo naudojimo objektų administratorių

veiklos, susijusios su įstatymų ir kitų teisės aktų jiems priskirtų funkcijų vykdymu, priežiūros ir

kontrolės taisyklių patvirtinimo“ pakeitimo (bendru sutarimu).

28. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. vasario 26 d. sprendimo

Nr. T1-42 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės būsto fondo ir socialinio būsto, kaip savivaldybės

būsto fondo dalies, sąrašų patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė bendru sutarimu pritarti pateiktam sprendimo projektui.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2021 m. vasario 26 d. sprendimo Nr. T1-42 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės būsto fondo

ir socialinio būsto, kaip savivaldybės būsto fondo dalies, sąrašų patvirtinimo“ pakeitimo (bendru

sutarimu).

29. SVARSTYTA. Šilalės rajono socialinių paslaugų namų Integralios pagalbos

paslaugų teikimo ir mokėjimo už paslaugas tvarkos aprašo patvirtinimas.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Gečienė tikslinosi, jog pranešėja turėjo pateikti daugiau papildamos informacijos dėl

Inntegralios pagalbos, socialinių būstų eilių, buvo pažadėta, jog tarybos posėdžio metu ši

informacija bus pristatyta.
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T. Bartkus atsakė, kad informaciją dėl socialinių būstų būtų galima pateikti raštu

išsiuntinėjus kiekvienam tarybos nariui. Taip pat artimiausiu metu bus sudaroma grupė įvertinti

socialinių būstų eiles, remonto poreikį.

Posėdžio pirmininkas siūlė bendru sutarimu pritarti pateiktam sprendimo projektui.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono socialinių

paslaugų namų Integralios pagalbos paslaugų teikimo ir mokėjimo už paslaugas tvarkos aprašo

patvirtinimo (bendru sutarimu).

Į posėdžių salę sugrįžo V. Jasevičius.

30. SVARSTYTA. Tėvų globos netekusių vaikų nuolatinės globos šeimoje

organizavimo ir išmokų už vaikų globą mokėjimo Šilalės rajono savivaldybėje tvarkos aprašo

patvirtinimas.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Remigijus Jonutis klausė, kiek skiriasi išlaikyti vieną vaiką globos namuose ir kiek

kainuotų išlaikyti vaiką globotojų šeimoje. Ar skirtumas didelis.

R. Kibelienė atsakė, kad buvo paskaičiuota, jog per metus dviejų vaikų nuolatinei globai

šeimoje finansavimui reikėtų 23 688 Eur, o globai bendruomeniniuose vaikų globos namuose

tokiam pat skaičiui vaikų per metus finansavimui iš savivaldybės biudžeto reikia 27 864 Eur.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Tėvų globos netekusių vaikų

nuolatinės globos šeimoje organizavimo ir išmokų už vaikų globą mokėjimo Šilalės rajono

savivaldybėje tvarkos aprašo patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

31. SVARSTYTA. Kita informacija.

Posėdžio pirmininkas informavo, jog darbus pradėjo Tarybos sekretorė ir Mero patarėja.

Informavo, jog nuo šių metų liepos 1 d. pasikeitus LR vietos savivaldos įstatymui dėl

tarybos nario išmokų ir atlygio tarybos nariams, keičiasi apmokėjimo tvarka. Už šį ketvirtį dar

bus atsiskaitoma senąją tvarka, o nuo liepos 1 d. vadovausimės LR vietos savivaldos įstatymu.

Taip pat numatomi Tarybos veiklos reglamento pakeitimai, kurie bus svarstomi kitame tarybos

posėdyje.

Posėdžio pirmininkas klausė, ar būtų dar klausimų.

T. Sadauskis klausė, birželio 16 d. tarybos nariai gavo prašymą iš Laukuvos seniūnijos

gyventojų dėl užtverto kelio, ar buvo spręsta ši problema.

T. Bartkus atsakė, kad taip, jau kitą dieną po prašymo gavimo specialistai kartu su

seniūnu nuvyko į vietą, buvo iškviesta policija ir kelias buvo atitvertas. Šiai dienai gyventojai

gali patekti į savo sklypus.

Kitas tarybos posėdis planuojamas 2023 m. liepos 27 d., komitetų posėdžiai liepos 24

d.

Posėdžio pirmininkas Tadas Bartkus

Posėdžio sekretorė Sandra Balčienė
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